



Protokoll fört vid Styrelsemöte 8

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2025-10-31, 12:00 - 13:00	
Plats	T1 - LUDD	
Kallade	Styrelsen 2025/2026	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Anton Nyström	Ordförande
	Rasmus Bengtsson	Vice ordförande
	John Kågström	Kassör
	Hugo Jardmo	PR-ansvarig (generellt poggies)
	Johan Hynell	Lokalansvarig (goonchamp)

Ordförande*Anton Nyström*

Mötessekreterare*Hugo Jardmo*

Justerare 1*Rasmus Bengtsson*

Justerare 2*John Kågström*

1 Mötets högtidliga öppnande

Anton Nyström förklarar mötet öppnat kl. 12:09

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Anton Nyström valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Hugo Jardim valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Rasmus Bengtsson och *John Kågström* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes

3 Beslut

3.1 BOSCH LP1 inventering

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

När ska vi ha bosch inventering?

Diskussion:

Dra ut bosch databasen, jämför stripe med bosch. Göra jämförelse för att se vilka produkter som resulterar i vinst samt om ngt sticker ut när det kommer till svinn.

Städa/inventera på söndag. Under veckan hanteras datan.

3.2 LUDD Merch

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

Ska vi beställa?

Diskussion:

Vi vet priser, 269 utan namn 325 med namn, *Hugo Jardim* ska dubbelkolla priser. 300 utan namn, och 350 med namn som kostnad för dom som vill beställa. *Hugo Jardim* ska se till att vi går plus även med stripe marginal. Announcment på tacophaesten. Marknasför under november, fram till typ sista veckan.

Rasmus Bengtsson Yrkar

att priser sätts på 300, 350 svenska riksdaler respektive

att marknadsföring börjar 7 Nov

att beställning läggs i slutet av November

Mötet beslutade

att priser sätts på 300, 350 svenska riksdaler respektive

att marknadsföring börjar 7 Nov

att beställning läggs i slutet av November

4 Diskussion**4.1 Tacophaesten**

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

Vad är kvar på att göra listan?

Diskussion:

Sista datum för att köpa biljett är 6 Nov vid lunch, så hinner vi köpa mat under eftermiddagen?

- Bordspratare fixas idag (2025-10/31).
- Fixa avtal [Rasmus]
- Burnsås tillagas på plats?
- Börja tidigare i köket, ish 2 h innan.
- Lasra tacobröd tar typ en kväll. Bengtsson offerar sig.
- Presenning på studenternas, pogchamp.
- När någon tar sig till systemet, fixa en flaska tequila och en flaska explorer vodka så *Hugo* kan leka. *Hugo* ska snacka med Calle om att dra till maxi och fixa annat både till sås och tequiln't.
- Hugo tar med flaskor och skriver tequiln't på.
- Hugo och Bengtsson ska toasta, måste bestämma musik och koka ihop ngt.
- Upprig/kokning. Insläpp 18, mat 19, så börja preppa 14:30-15:00 ish.
- Förra året hade vi ish 6 kg köttfärs på 40 pers, det blev lite drygt lagom.

4.2 LUDD R&D

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

Diskussion:

Bengtsson har ett kok. Vi har tappat hackerspace vibes :(Projektveckor med någon typ av tema, där folk kan komma och jobba på projekt relaterade till temat sen i slutet får folk presentera sina projekt. Kan snacka med SRT/företag för spons så kan vi bjuda på dryck eller ngt. *Bengtsson* börjar kolla på hemsida, kan bli kul att testa början av vecka 3.



4.3 Serverrensning datum

Föredragare: ROOT

Bilaga: -

When and how?

Diskussion:

Innan jul, innan folk drar hem, 5-7 Dec. Målet är att bli av med hårdvara som inte behövs och få in lite extra pengar till Bengtsson. Root kan kolla datumet, kan börja marknadsföras efter tacophaesten.

4.4 RGB är coolt

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

Har någon tid att hjälpa mig dra RGB och har någon en bättre ide om var?

Diskussion:

Montera under söndag efter tacophaesten, se med akademiska om stege, Bengtsson ska se om han kan sno Grepits stege.

4.5 Vi lär ju städa

Föredragare: Johan Hynell

Bilaga: -

Städ?

Diskussion:

vi lär städa på söndag.

5 Övriga frågor

1. **Pågåendelistan**

Se bookstack

2. **GarbageCollect**

Retrospect om DLL, ngt inför tacophaest, ceph root rant, jh schizo rant (mail).

3. **Nästa möte**

Början av veckan efer tacophaesten, typ måndag/tisdag lunchmöte.

6 Mötets högtidliga avslutande

Anton Nyström förklarade mötet avslutat 13:12.